
Ropažu novada pašvaldības Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēde  19.09.2024. 

1 / 5 

 

ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀ PADOME  

 

 

DALĪBNIEKU SĒDES PROTOKOLS 
 

6 

Datums: 19.09.2024.  Nr.: 05 / 2024 

     

Laiks: 19:00-20:30    

 

 

Sēdē piedalās: 

 

- Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) 

dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Aleksandra Freisa; 

Anda Višķere; 

Jānis Alkšers; 

Digne Žilde; 

Sanita Mukāne; 

Sandijs Krastiņš (sēdē piedalās attālināti); 

Sigita Veide (sēdē piedalās attālināti). 

 

Sēdē piedalās 9 no 12 dalībniekiem, un Padomes sēde ir lemttiesīga. 

 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 

 

 

Protokolē Liene Pļaviņa un Jānis Alkšers. 
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PADOMES SĒDĒ IZSKATĪTIE JAUTĀJUMI 

 

1. Par vides objekta-burta izvietošanu pagasta teritorijā (līdzīgs kā Vangažos ‘V’): 

1.1. L.Pļaviņa informē, ka Vangažos esošais objekts laikapstākļu un iedzīvotāju iedarbības 

rezultātā ir vizuāli cietis, palicis nepievilcīgs un tuvākā laikā būs vidi degradējošs objekts.  Tāpat 

minēja, ka objekta izbūves izmaksas ir pārāk lielas. 

1.2. Vairākums piekrīt paustajam viedoklim. 

1.3. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Pašvaldībai Iesniegumu ar lūgumu Stopiņu pagastā šādu 

vides objektu neuzstādīt. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 0 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot un nosūtīt L.Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

 

2. Par ceļa zīmēm Garajā ielā, Dreiliņos: 

2.1. S.Veide informē, ka uzstādītās jaunās ceļa zīmes neatbilst normatīvajiem aktiem par ceļu 

satiksmi. Par šo Dreiliņu iedzīvotāji ir izteikuši neapmierinātību. Pārstāvot Dreiliņu iedzīvotāju 

viedokli, S.Veide par to rakstveidā ir informējusi Pašvaldību ar lūgumu neatbilstošās ceļa zīmes 

demontēt. Atbildi un kaut kādu rīcība jautājuma risināšanā no Pašvaldības līdz šai dienai nav 

saņemta. 

2.2. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Ceļu satiksmes drošības direkcijai un VSIA “Latvijas Valsts 

ceļi Iesniegumu ar lūgumu sniegt informāciju par ceļa zīmju tiesisko pamatojumu. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 0 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot S.Veidei. 

Iesniegumu nosūtīt L.Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

3. Par apgaismojumu Cepļa ielā, Dzidriņās: 

3.1. L.Pļaviņa informē, ka saņēmusi Dzidriņu iedzīvotāju jautājumu par to, vai un kad Pašvaldība 

plāno ierīkot apgaismojumu Cepļa ielā. 

3.2. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Pašvaldībai Iesniegumu ar lūgumu sniegt informāciju. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 0 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot un nosūtīt L.Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 
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4. Par pirmsskolas izveidošanu privātmājā Sunīšos: 

4.1. L.Pļaviņa informē, ka saņēmusi iedzīvotāju iebildumus par Pašvaldības līdzekļu iespējamu 

nelietderīgu tērēšanu, izveidojot pirmsskolu privātmājā Sunīšos. 

4.2. Noskaidrots, ka minēto pirmsskolu veidos ciemā Sunīši, kas atrodas Garkalnes pagastā , nevis 

Stopiņu pagastā.  

4.3. Tiek izteikts priekšlikums šo jautājumu tālāk neapspriest, jo minētā pirmsskola neatrodas 

Stopiņu pagastā. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 1 pret) noraidīt šā jautājuma tālāku izskatīšanu.  

L.Pļaviņa apņemas par šo informēt Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvo padomi.  

 

 

5. Par Sabiedrības līdzdalības budžeta projektiem: 

5.1. L.Pļaviņa informē, ka apstiprinātajiem projektiem nav nekāda virzība. 

5.2. J.Alkšers informē, ka informāciju par projektu virzību var atrast Pašvaldības mājas lapā 

sadaļā zem Sabiedrības līdzdalības budžetu. 

5.3. Padome kopā izskata konkrētajā mājas lapas sadaļā pieejamo informāciju.  

5.4. Par atsevišķiem projektiem tiek izteiktas šaubas par informācijas patiesumu  

5.5. Tiek izteikts priekšlikums sazināties ar Pašvaldības atbildīgajām personām par projektu 

virzību un informācijas patiesumu. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 0 pret) prasīt informāciju no Pašvaldības amatpersonām. 

L.Pļaviņa apņemas sazināties un apkopot informāciju, kā arī nākamajā Padomes sēdē 

iepazīstināt pārējos Padomes locekļus ar iegūto informāciju.  

 

6. Par Pašvaldības mājas lapā esošo normatīvo aktu spēkā esamību: 

6.1. J.Alkšers informē, ka Ropažu mājas lapā zem sadaļas Normatīvie akti atrodas Stopiņu novada 

normatīvie akti, kur nav nekādas atzīmes, vai tie ir spēkā, vai nav spēkā.  

6.2. Par šo jautājumu Padomei bija diskusija Ropažu novada pašvaldības policijas Facebook konta 

ierakstā komentāru veidā. 

6.3. Padome kopā izskata konkrētajā mājas lapas sadaļā pieejamo informāciju un secina, ka šāda 

lapa vairs nav pieejama.  

6.4. Līdz ar to secināms, ka Pašvaldība mājas lapas uzturētājs konkrēto sadaļu ir izņēmis.  

6.5. Tiek izteikts priekšlikums šo jautājumu tālāk neapspriest. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 0 pret) noraidīt šā jautājuma tālāku izskatīšanu.  
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7. Aktuālais par “atkritumu dedzinātavām”: 

7.1. S.Veide ar apjomīgu informāciju iepazīstina padomes dalībniekus par aktuālo cīņā pret 

atkritumu dedzinātavām.  

7.2. S.Veide informē, ka sagatavojusi prezentāciju par “Sabiedrības tiesības un argumenti pret 

atkritumu dedzinātavām”, ar ko plāno iepazīstināt Ropažu novada Pašvaldību Domes sēdē. Ar 

prezentāciju iepazīstina arī Padomes dalībniekus. 

7.3. S.Veide informē, ka gaida sēdi Saeimā, kur izskatīs viņas veidoto Sabiedrības iniciatīvu “Par 

drošu attālumu no atkritumu dedzināšanas rūpnīcām” portālā “Mana balss”. 

7.4. S.Veide sola turpmāk Padomes dalībniekus informēt par aktualitātēm šajos jautājumos.  

 

 

8. Par Stopiņu pagastā uzbūvētajām apkures katlu mājām: 

8.1. L.Pļaviņa informē, ka pagasta iedzīvotājus interesē, kad un vai vispār sāks darboties Stopiņu 

pagastā uzbūvētās apkures katlu mājas.  

8.2. E.Bergmanis informē, ka periodiski apbraukā teritoriju un secina, ka katlu mājas uzbūvētas 

ir, bet darbība nav uzsākta. Nav skaidrs, vai veiktas arī darbības pārbaudes, vai katlu mājas nodotas 

ekspluatācijā. 

8.3. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Pašvaldībai Iesniegumu ar lūgumu sniegt informāciju par 

Stopiņu pagastā jauno apkures katlu mājas darbību. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 1 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot E.Bergmanim un L.Pļaviņai. 

Iesniegumu nosūtīt L.Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

9. Par Ulbrokas vidusskolas jauno piebūvi: 

9.1. Tiek iztirzāts jautājums, kas ļoti aktuāls ir Stopiņu pagasta skolēnu, kuri mācās Ulbrokas 

vidusskolā, vecākiem – vai un kad tiks nodota ekspluatācijā Ulbrokas vidusskolas jaunā piebūve un 

kad tās telpās uzsāks mācību procesu? 

9.2. Nav skaidrības, kurš no Pašvaldības ir būvprojekta vadītājs , un kurš ir būvuzraugs. 

9.3. Atbildes uz šiem jautājumiem nevarēja sniegt neviens. 

9.4.  Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Pašvaldībai Iesniegumu ar lūgumu sniegt informāciju par: 

9.4.1. Ulbrokas vidusskolas jaunās piebūves būvniecības termiņiem, nodošanas ekspluatācijā 

termiņu un mācību procesa uzsākšanu; 

9.4.2. Ulbrokas vidusskolas jaunās piebūves būvprojekta vadību un būvuzraudzību; 

9.4.3. Ulbrokas vidusskolas jaunās piebūves būvtāfeli, kam jābūt pie būvobjekta atbilstoši 

Būvniecības likuma 14.panta septītajai daļai . 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 1 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot J.Alkšeram. 

Iesniegumu nosūtīt L.Pļaviņai no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv 
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10. Par Stopiņu peldbaseina jumta seguma atjaunošanu: 

10.1. Tiek iztirzāts jautājums par Stopiņu peldbaseina seguma atjaunošanu. 

10.2. Nav skaidrības par termiņiem. Tomēr Ulbrokas sporta kompleksa ir atrodama informācija, 

ka 2025.gada pavasarī noslēgsies projekta izstrāde, pēc kuras tiks sagatavots iepirkums par Stopiņu 

peldbaseina jumta nesošo konstrukciju atjaunošanu. 

10.3. E.Bergmanis uzdod jautājumu, kāpēc Stopiņu peldbaseina jumta nesošo konstrukciju 

atjaunošanai neizmanto esošo būvprojektu, uz kā pamata veica peldbaseina būvniecību un to 

ekspluatācijā nodeva 2006.gadā. 

10.4. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt Pašvaldībai un Ulbrokas sporta kompleksam Iesniegumu 

ar lūgumu sniegt informāciju par to, kāpēc Stopiņu peldbaseina jumta nesošo konstrukciju 

atjaunošanai neizmanto esošo būvprojektu. 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (7 par, 2 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai un Ulbrokas sporta 

kompleksam. 

Iesniegumu sagatavot J.Alkšeram un E.Bergmanim. 

Iesniegumu nosūtīt L.Pļaviņai no Padomes e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

 

PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

1. Nākamās padomes sēde: 

1.1. Laiku un vietu precizēs L.Pļaviņa. 

 

2. Padomes sēdes Protokols: 

2.1. Nosūtīts visiem Padomes dalībniekiem Whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

2.2. Ievietots Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī  kā *.pdf fails; 

2.3. Nosūtīts Ropažu novada pašvaldības domei; 

2.4. Nosūtīts Ropažu novada pašvaldības domes deputātam Haraldam Burkovskim (Padomes 

koordinators Pašvaldībā); 

 

3. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt Padomes 

priekšsēdētājai ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes.  
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